

RÉUNION EXTRAORDINAIRE/SPECIAL MEETING
ORDRE DU JOUR/AGENDA
Juillet 9 July 2019

1. Ouverture de la réunion: 19h40
Call to order: 7:40 p.m.

Maire/Mayor Denis McIntyre
Maire adjointe/Deputy Mayor Denise Bushey
Conseiller/Councillor Marc Levesque
Conseiller/Councillor Luc Levesque
Conseiller/Councillor Marcel Girard
Directrice générale/Administrator Johanne McIntyre Levesque
Secrétaire-Trésorière/Secretary-Treasurer Lilianne Cayouette
Mr. Ricky Englehart
Ms.Englehart (Mr. Ricky Englehart's daughter)

2. Exemption des procédures d'assemblée régulière
Dispense with regular order of business

Proposition: Exemption des procédures d'assemblée régulière et procéder à l'adoption de l'ordre du jour.

Motion: That we dispense with regular order of business and go on with the purpose of this meeting.

Proposée par/Moved by: Maire adjointe/Deputy Mayor Denise Bushey
Appuyée par/Seconded by: Conseiller/Councillor Marcel Girard

PROPOSITION ADOPTÉE/ MOTION CARRIED

3. Adoption de l'ordre du jour/Approval of agenda

Proposition: Que l'ordre du jour soit adopté tel que présenté.

Motion: That the agenda be approved as presented.

Proposée par/Moved by: Maire adjointe/Deputy Mayor Denise Bushey
Appuyée par/Seconded by: Conseiller/Councillor Luc Levesque

PROPOSITION ADOPTÉE/MOTION CARRIED

4. Conflit d'intérêts/Conflict of Interest

Aucun/None

5. Ministère des Transports – RE: Programme d'amélioration des routes provinciales désignées (plan quinquennal)

Department of Transportation – RE: Provincially Designated Highway Program (Five-Year Plan)

Proposition: Que la directrice générale envoie une liste de nos priorités au Ministère des Transports, qui sont : no. 1 - remplacer les tuyaux sous la chaussée (Route 134) débutant à l'entrée des Chalets le Nid du Héron jusqu'à la limite du Village de Charlo ; et le numéro 2 - Protection de l'accotement le long d'Eel River Bar.

Motion: That the administrator send a list of our priorities to the Department of Transportation – which are: #1 – replace the under roadway (Route 134) starting at the entrance of Heron's Nest Cottages up to the Village of Charlo boundaries and #2 – Eel River Bar Stretch Road Protection.

Proposée par/Moved by: Conseiller/Councillor Marc Levesque

Appuyée par/Seconded by: Maire adjointe/Deputy Mayor Denise Bushey

PROPOSITION ADOPTÉE/MOTION CARRIED

6. CIMS FM – RE : Vœux Acadiens 2019

Proposition: Que le Village de Charlo achète de la publicité avec CIMS FM, 24 messages de 15 secondes pour un coût de 155 \$ pour les Vœux Acadiens 2019.

Motion: That the Charlo Village buys publicity with CIMS FM, 24 - 15 second messages at a cost of \$155 for Acadian Day Greetings.

Proposée par/Moved by: Conseiller/Councillor Marcel Girard

Appuyée par/Seconded by: Maire adjointe/Deputy Mayor Denise Bushey

PROPOSITION ADOPTÉE/MOTION CARRIED

7. Conteneurs – RE : Lettres aux résidents
Metal Containers – RE: Letters to residents

Proposition: Que le Village de Charlo envoie une lettre aux propriétaires des résidences portant l'adresse civique : 134, 364, 861, 946 rue Chaleur, 55 rue Simon et 17 rue Thompson leur demandant de respecter les arrêtés de la municipalité et de bien vouloir remplir une demande de permis de construction pour leur conteneur.

Motion: That the Village of Charlo send a letter to the owners of the properties with the following civic numbers: 134, 364, 861, 946 Chaleur Street, 55 Simon Street and 17 Thompson Street asking them to comply with the village by-laws and fill out a building permit application for their container.

**Proposée par/Moved by: Conseiller/Councillor Marcel Girard
Appuyée par/Seconded by: Conseiller/Councillor Marc Levesque**

PROPOSITION ADOPTÉE/MOTION CARRIED

8. Fond de la taxe sur l'essence – RE : Plan quinquennal de dépenses en immobilisation 2019-2023
Gas Tax Fund – RE: 2019-2023 Capital Investment Plan

Proposition : Que le conseil municipal approuve et autorise le maire et la directrice générale de signer le Plan quinquennal de dépenses en immobilisation du Fond de la taxe sur l'essence 2014-2018 du Village de Charlo révisé et daté du 9 juillet 2019.

Motion: That Council approve and authorize the Mayor and the administrator to sign the 2014-2018 Five-Year Capital Expenditure Plan for the Village of Charlo revised and dated July 9, 2019

**Proposée par/Moved by: Maire adjointe/Deputy Mayor Denise Bushey
Appuyée par/Seconded by: Conseiller/Councillor Luc Levesque**

PROPOSITION ADOPTÉE/MOTION CARRIED

Proposition : Que le conseil municipal adopte tel que présenté le document intitulé – Plan quinquennal de dépenses en immobilisation du Fond de la taxe sur l'essence 2019-2023.

Motion: That Council adopt as presented the document titled - Five-Year Capital Expenditure Plan for the Gas Tax Fund 2019-2023.

Proposée par/Moved by: Maire adjointe/Deputy Mayor Denise Bushey
Appuyée par/Seconded by: Conseiller/Councillor Marcel Girard

PROPOSITION ADOPTÉE/MOTION CARRIED

9. Clôture de la réunion/Adjournment

Proposition: Que la réunion soit ajournée à 19h55
Motion: That the meeting is adjourned at 7:55 p.m.

Proposée par/ Moved by: Conseiller/Conseiller Luc Levesque

Denis McIntyre
Maire/ Mayor

Johanne McIntyre Levesque
Directrice générale/Administrator